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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr LX/2022 
 

LX Sesja w dniu 31 marca 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 31 marca 2022 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:25 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2  do protokołu/ 

 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 17 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  
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i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

 

2) Przyjęcie protokołu z LVIII sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LVIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 24 lutego 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LVIII sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego glosowania protokół został przyjęty. 

 

3) Przyjęcie protokołu z LIX sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LIX sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 4 marca 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LIX sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego glosowania protokół został przyjęty. 

 

4) Zmiana w porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o wniosku złożonym przez Komisję Gospodarki 

Komunalnej,  Mieszkaniowej i Budownictwa o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

i kanalizacyjnych (druk nr 1074). Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby 

zabrać głos w temacie. 

http://www.bip.prudnik.pl/
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Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana w porządku obrad. Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i 

Budownictwa o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych (druk nr 1074).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania uchwała została zdjęta z porządku obrad. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 24 lutego 2022 r. do 31 

marca 2022 r. przedstawił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka.  Z ważniejszych spraw 

należy wymienić: 

1. W dniu 26 lutego po telekonferencji z Wojewodą Opolskim na temat sytuacji w Ukrainie, 

zwołałem posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, na którym ustalone 

zostały kierunki działań związanych z rozpoczęciem wojny  w tym przeznaczenia obiektów 

na ewentualny pobyt uchodźców w Prudniku,  uruchomienia punku zbiórki darów dla 

Ukrainy, ustalenia potrzeb strony Ukraińskiej.  

W Urzędzie koordynacją tych spraw zajęło się Gminne Centrum Reagowania. 

W tym dniu nie zdawaliśmy sobie jeszcze sprawy z rozmiaru, jakie przybierze to zjawisko, po 

głębokiej analizie  wskazaliśmy do zakwaterowania uchodźców szkolne schronisko 

młodzieżowe w Prudniku i w Wieszczynie.  

Już 6 marca przyjęliśmy do schroniska w Prudniku 12 obywateli Ukrainy skierowanych do 

nas przez Wojewodę Opolskiego.  

Następnego dnia dojechało w nocy dodatkowe 60 osób. W dniu 8.03  wyjechało 12 osób do 

Holandii, Niemiec, Danii i Jeleniej Góry. Od 8.03.2022  do 12.03.2022r schronisko 

“Dąbrówka” gościło 48 osób, w dniu 12 marca wyjechało 5 osób do Niemiec.  W dniach 

06.03 do 13.03 wyżywienie całodobowe (śniadania, obiady i kolacje)  zapewniała firma 

caterignowa.  

Do dnia 15 marca w schronisku Dąbrówka  mieszkało 43 osoby, natomiast następnego dnia 

16.03  przeprowadziło się 6 osób (do mieszkań  w Prudniku) a jedna osoba wyjechała do 

Niemiec. W tym samym dniu dojechało kolejne 2 osoby. Następnego dnia dojechało 3 osoby. 

Do 21.03  w schronisku znajdowało się 41osób, 3 osoby wyjechały do Portugalii  jedna osoba 

dojechała wieczorem. Od 22.03 do 30.03 w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym 

„Dąbrówka” w Prudniku mieszka 39 osób.  

W dniu 8.03.2022 w godzinach nocnych do Szkolnego Schroniska Młodzieżowego  „U Króla 

Gór Opawskich” w Wieszczynie przyjechało 31 osób. Dnia następnego wyjechało 7 osób do 

Czech, oraz dojechało kolejnych 17 osób.  Do dnia 12.03 schronisko gościło 41 osób. 

W dniach 08.03 do 13.03 zapewnialiśmy wyżywienie całodobowe (śniadania, obiady, 

kolacje) dostarczane przez firmę cateringową. W dniu 12.03 wyjechało ze schroniska 2 osoby. 
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Do dnia 15.03 w obiekcie było 39 osób, w godzinach wieczornych dojechało 5 osób. Od dnia 

16.03 do 27.03 schronisko gościło 44 osoby. 

Za pierwszy okres siedmiodniowy pobytu osób z Ukrainy otrzymaliśmy  środki od Wojewody 

w wysokości 80 zł za osobo/dzień, natomiast kolejny aneks do umowy określa ich wysokość 

na 70 zł. od osoby. Kłopotem w pierwszej fazie funkcjonowania schronisk było wyżywienie 

przebywających tam obywateli Ukrainy, gdyż sam catering – wyżywienie-  na 1 osobę 

stanowił 75% dziennej opłaty przypadającej  na każdą osobę. Do tego doliczyć należy koszty 

związane z opłatami za utrzymanie budynku w tym media i obsługę. Po pierwszym tygodniu 

pobytu osób z Ukrainy w schroniskach podjąłem decyzję o przygotowywaniu posiłków przez 

kuchnię Szkoły Podstawowej nr 1, która wynajmuje pomieszczenia kuchenne w SSM 

“Dąbrówka’- dla schroniska w Prudniku oraz przez Środowiskowy Dom Samopomocy dla 

filii w Wieszczynie. W obu obiektach śniadania i kolacje przygotowywane są przez 

przebywające tam osoby oczywiście z produktów, które zostały darowane lub zakupione 

przez Schronisko. W obu obiektach zlokalizowane są punkty dystrybucyjne niezbędnych 

artykułów w tym odzieży, środków higieny osobistej itp. 

W Urzędzie Miejskim uruchomiliśmy punkt informacyjny, do którego przybywali uchodźcy, 

a także w tym punkcie  nasi mieszkańcy mogli zgłaszać chęć przyjęcia pod swój dach osób  

z Ukrainy. W tym miejscu chciałbym podziękować mieszkańcom gminy  Prudnik za otwarte 

serca, za empatię, której doświadczamy z ich strony na co dzień. Bardzo jestem zbudowany 

również postawą prudnickich firm, które wynajmowały mieszkania na wolnym rynku 

udostępniając je uchodźcom, zapewniały im środki do życia, a w efekcie nawet pracę. 

Podjąłem też decyzję o użyczeniu mieszkania prudnickiej firmie na 3 miesiące, która 

wykonała jego remont, zakwaterowała w nim rodzinę i pokrywa pełne koszty jej pobytu w 

Prudniku. 

Na utworzone przez Gminę Prudnik konto pomocowe nasi mieszkańcy wpłacili blisko 30 000 

zł.  

Od poniedziałku 28 lutego zaczęliśmy przyjmowanie darów. Miejscem zbiórki jest hala 

sportowa przy. ul. Kościuszki (obok Biedronki). 

W punkcie zbiórki darów zaczęły pojawiać się najbardziej potrzebne artykuły dla uchodźców 

w tym ubrania, żywność środki czystości, wózki dla dzieci i długo musiałbym wymieniać 

jeszcze co trafiało do magazynu, ale zawsze mogliśmy liczyć na ofiarność naszych 

mieszkańców. 

Kolejnym elementem naszych działań było przekazanie darów i niezbędnych rzeczy na 

Ukrainę. Odbiorcą w każdym przypadku było miasto Nadwórna. Skontaktowałem się  

z wszystkimi miastami partnerskimi, czyli z Northeim, San Giustino i Krnov uzyskując 

zapewnienie, że będą wspólnie z nami partycypować w tej pomocy. 

Już  5 marca  do Nadwórnej wyruszyły dwa duże busy  firmy TaBet Group Sp.z.o.o,  

z Prudnika. W transporcie wysłaliśmy między innymi  agregat prądotwórczy, akumulatorowe 

najaśnice z zapasowymi akumulatorami w ilości 10 szt, radiotelefony HETERA 6 szt wraz  

z zapasowymi akumulatorami, a ponadto żywność z długim terminem ważności, środki 

opatrunkowe, środki higieniczne , chemię gospodarczą, kosmetyki i odzież. 12 marca 

wyruszył kolejny transport składający się z czterech  busów należących również do firmy  

TaBet Group Sp. z.o.o, firmy Lew-Trans oraz Krzysztof Cichoń Transport z Głogówka.  

W tym transporcie oprócz odzieży i żywności  znalazły się między innymi sprzęty ochronne 

dla strażaków dostarczone przez Northeim,  śpiwory oraz   sprzęty techniczne. 

19 marca wyruszył kolejny trzeci transport z środkami pomocowymi zebranymi od 

mieszkańców i firm z terenu Gminy Prudnik. W skład konwoju weszły 2 busy podstawione 

przez firmę  TaBet . W transporcie tym w przeważającej mierze znajdowały się żywność, 

środki higieniczne i kosmetyczne, chemia gospodarcza, odzież i zabawki dla dzieci, śpiwory, 

materace pościele itp. 
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Transporty, które wysłaliśmy z Prudnika do granicy z Ukrainą były wykonane na koszt firm 

TaBet,  Lew-Trans oraz Krzysztof Cichoń. Szczególne podziękowania kieruję do prudnickiej 

firmy TaBet. 

W dalszym ciągu w dni robocze od godz. 8:00 do 18:00, a w soboty  od 9:00 do 13:00 czynny 

jest punkt zbiórki darów dla mieszkańców Ukrainy a także uchodźców, którzy przybyli do 

Prudnika i nie zawsze mają środki do życia. Punkt zbiórki darów obsługiwany jest 

naprzemiennie przez wszystkich pracowników Urzędu Miejskiego. 

W prudnickich szkołach polscy uczniowie przywitali swoje koleżanki i kolegów z Ukrainy. 

Uczniowie z Ukrainy mają prawo do kontynuowania nauki w polskiej szkole. Ukraińskie 

dzieci i młodzież korzystają z nauki i opieki na takich samych warunkach jak polscy 

uczniowie. Do szkół i przedszkoli, prowadzonych przez Gminę Prudnik  zostało przyjętych  

86 uczniów (wg stanu na 30.03.2022r.): Publicznej Szkole Podstawowej  nr1 w Prudniku -3 

uczniów, Publicznej Szkole Podstawowej nr 3 w Prudniku- 26 uczniów, Publicznej Szkole 

Podstawowej nr 4 w Prudniku- 36 uczniów ( w tym 14  zamieszkałych w Szkolnym 

Schronisku Młodzieżowym w Wieszczynie), Publicznej Szkole Podstawowej  w  Rudziczce - 

4 uczniów, Publicznej Szkole Podstawowej  w Szybowicach- 5 uczniów. W PSP nr3  

w Prudniku i PSP nr4 w Prudniku dyrektorzy rozpoczęli działania, związane z organizacją 

oddziałów przygotowawczych. Jednak  decyzja ta została zmieniona, ponieważ uczniowie 

dobrze integrują się w przypisanych oddziałach klasowych. W obu placówkach zostały 

zatrudnione dwie osoby (po jednej w każdej), znające język ukraiński na stanowisku pomocy 

nauczyciela, które pomagają w porozumiewaniu się.  

W pozostałych placówkach  dzieci zostały również przypisane do oddziałów. We wszystkich 

szkołach dzieci ukraińskie uczą się języka polskiego w ramach zajęć dodatkowych, zgodnie  

z obowiązującymi przepisami prawa oświatowego. Również wszyscy uczniowie korzystają  

z dożywiania w formie obiadu. W PSP nr3 w Prudniku uczniowie uczą się dodatkowo języka 

polskiego w ramach pobytu w świetlicy szkolnej. Zajęcia te prowadzi pan Grzegorz Kubiak. 

Naukę języka polskiego zaproponowano również rodzicom w ramach pracy popołudniowej 

placówki. Natomiast do prudnickich przedszkoli zostało zapisanych 12 dzieci  najwięcej- 6  

do Publicznego Przedszkola nr3 w Prudniku. W tym przedszkolu  zostanie zatrudniona osoba, 

pochodzenia ukraińskiego na stanowisku pomocy nauczyciela. Obecnie opiekuje się dziećmi 

jako wolontariuszka. 

Nie sposób w tym miejscu nie wspomnieć o pracownikach gminy, którzy na bieżąco realizują 

przypisane im zadania związane z obsługa obywateli Ukrainy. I tak nasz Ośrodek Pomocy 

Społecznej zebrał już 133 wnioski  na wypłatę jednorazowego świadczenia w wysokości 300 

zł na osobę, przeznaczonego na utrzymanie, a w szczególności na pokrycie wydatków na 

żywność, odzież, obuwie, środki higieny osobistej oraz opłaty mieszkaniowe. Po otrzymaniu 

środków z budżetu państwa zostaną uruchomione pierwsze wypłaty. Również dla 8 osób 

małoletnich z Ukrainy  nasz OPS został ustanowiony opiekunem tymczasowym. Ponadto 

Ośrodek organizuje pomoc dla osób przybyłych z Ukrainy w postaci żywności oraz artykułów 

higieny osobistej. 

Na mocy ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa uchodźcy z Ukrainy mogą  otrzymać numer PESEL i założyć Profil 

Zaufany. O nadanie numeru PESEL uchodźcy mogą wnioskować w dowolnym organie 

wykonawczym gminy. Od pierwszego dnia, w którym uruchomiony został system nadawania 

numeru PESEL w Urzędzie Miejskim w Prudniku obsłużonych zostało 419 osób.   

We wszystkie działania zostały włączone gminne jednostki organizacyjne w tym Agencja 

Sporu i Promocji, Gminny Zarząd Oświaty i Wychowania, Ośrodek pomocy Społecznej, 

Środowiskowy Dom Samopomocy, Prudnicki Ośrodek Kultury i Biblioteki Publicznej, Urząd 

Miejski oraz spółki gminne. 
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2. W dniu 24 lutego 2022 Gmina Prudnik złożyła trzy wnioski o dofinansowanie  

z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych edycja druga. 

Wnioskami tymi są:   

1)Modernizacja zdegradowanej infrastruktury mieszkaniowej.  

2)Przebudowa Stadionu Miejskiego przy ulicy Kolejowej w Prudniku.  

3)Budowa Stacji Przeładunkowej, Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych oraz 

systemu podziemnych gniazd pojemników do selektywnej zbiórki odpadów. 

Projekt dotyczący modernizacji  zdegradowanej infrastruktury mieszkaniowej obejmować 

będzie przebudowę trzech zdegradowanych komunalnych budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych zlokalizowanych przy ul. Szkolnej 4 oraz Morcinka 14 i 16 w Prudniku. 

Zakres rzeczowy projektu obejmować będzie wykonanie następujących robót budowlano-

montażowych w każdym z w/w budynków:  

- uporządkowanie podziałów przestrzenno – funkcjonalnych, w tym: likwidacja 

ogólnodostępnych toalet i wykonanie indywidualnych łazienek i toalet w lokalach 

mieszkalnych, scalenie lub podział lokali mieszkalnych;  

- zmianę systemu grzewczego w budynku - likwidacja pieców węglowych i budowa przyłącza 

c.o. do miejskiej sieci cieplnej wraz z wykonaniem wymiennikowni; 

- wykonanie wewnętrznych instalacji c.o. i c.w.u.;  

- przebudowę stropów, nadproży oraz innych elementów konstrukcyjnych będących w złym 

stanie technicznym;  

- wymianę i przebudowę wewnętrznych instalacji: kanalizacyjnych, wodnych, elektrycznych, 

gazowych;  

- termomodernizację budynku: wymianę stolarki okiennej i drzwiowej, ocieplenie ścian 

zewnętrznych, 

- wymiana stolarki wewnętrznej;  

- wykonanie prawidłowej wentylacji obiektu;  

- wykonanie niezbędnych izolacji przeciw wilgociowych w budynku;  

- wykonanie nowych tynków i posadzek; prace wykończeniowe;  

- kompleksowy remont klatki schodowej wraz z ich dostosowaniem do obowiązujących 

przepisów; - remont generalny dachu i jego ocieplenie;  

- odtworzenie ozdobnej fasady budynku;  

- uporządkowanie oraz poprawa zagospodarowania terenu przyległego do budynku. 

Wartość projektu oszacowano w wysokości 5.560.000,00 zł przy wnioskowanym 

dofinansowaniu w wysokości 5.000.000,00 zł co stanowi 89,93% wartości kosztów 

kwalifikowalnych projektu.   

Z kolei zakres rzeczowy zadania dotyczącego modernizacji istniejącego Stadionu Miejskiego 

w Prudniku obejmować będzie siedem zasadniczych elementów:  

1.Budowę boiska piłkarskiego z nawierzchnią z trawy naturalnej wraz z oświetleniem.  

2.Budowę areny lekkoatletycznej kategorii V składającej się z:  

a) bieżni okólna 6-torowej  

b) bieżni prostej 6-torowej  

c) rzutni do rzutu oszczepem 

d) rzutni do rzutu dyskiem i młotem  

e) rzutni do pchnięcia kulą  

f) skoczni do skoku o tyczce jednokierunkowa  

g) skoczni do skoku w dal i trójskoku dwuścieżkowa dwukierunkowa  

h) skoczni do skoku wzwyż  

3. Budowę trybun:  

a) głównej, zadaszonej, położonej na wprost wejścia na stadion wraz z miejscami dla drużyny 

gości,  
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b) dla gości specjalnych dostosowanej do potrzeb osób niepełnosprawnych z wydzielonym 

oszklonym miejscem dla komentatora,  

c) niezadaszonej na ok 200 osób.  

4.Budowę budynku toalet.  

5.Budowę niezbędnej infrastruktury technicznej.  

6.Wykonanie niezbędnego zagospodarowania terenu wokół stadionu.  

7.Zakup niezbędnego wyposażenia obiektu.  

Wartość projektu oszacowano w wysokości 18.500.000,00 zł przy wnioskowanym 

dofinansowaniu w wysokości 16.650.000,00 zł co stanowi tym razem 90,0% wartości 

kosztów kwalifikowalnych projektu.   

Projekt dotyczący budowy Stacji Przeładunkowej, Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych oraz systemu podziemnych gniazd pojemników do selektywnej zbiórki 

odpadów  składać będzie się z następujących trzech komponentów:  

1.Stacji przeładunkowej, gdzie następować będzie przeładunek komunalnych odpadów 

zmieszanych oraz odpadów pochodzących z selektywnej zbiórki do kontenerów, w których 

prowadzone będzie zagęszczanie, w celu zwiększenia transportowanego ładunku.  

Podstawowe założenia stacji przeładunkowej:  

-ilość odpadów do przeładunku: co najmniej 12 000 Mg/rok,  

-dostawa odpadów do stacji będzie się odbywać w kontenerach  

i specjalistycznych pojazdach zbierających odpady,  

- dostarczone do stacji odpady będą zagęszczane w 2 prasach stacjonarnych,  

-transport zagęszczonych odpadów będzie się odbywać drogowymi specjalistycznymi 

zestawami kontenerowymi. 

2.Punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych, przeznaczony dla mieszkańców który 

składać będzie się z rampy najazdowej oraz kontenerów przeznaczonych do magazynowania 

następujących odpadów: mebli, odpadów zielonych, budowlanych, sprzętu AGD, opon, 

okien, świetlówek, baterii i akumulatorów, termometrów, leków, farb, rozpuszczalników, 

olejów odpadowych, sprzętu RTV, opakowań.  

Częścią integralną PSZOK-u będzie zaplecze do selektywnej zbiórki odpadów komunalnych, 

w którym następować będzie magazynowanie selektywnie dostarczonych odpadów do 

dalszego transportu lub odbioru przez wyspecjalizowane firmy.  

Podstawowe założenia PSZOK-u:  

- łączna ilość magazynowanych odpadów: ok. 200 Mg w tym odpadów niebezpiecznych ok. 

20,00 Mg, 

-punkt zbiórki dostępny będzie dla osób fizycznych i obsługiwać będzie obszar miasta 

Prudnika,  

- odpady magazynowane będą w zamkniętych kontenerach do momentu ich wywozu przez 

specjalistyczną firmę,   

-magazynowana ilość odpadów nie przekroczy pojemności kontenera przeznaczonego do 

zbiórki.  

3.Systemu składającego się z 15 podziemnych gniazd pojemników do selektywnej zbiórki 

odpadów komunalnych. Gniazda pojemników zamontowane zostaną w centrum miasta 

Prudnika.  

Segregacja odpadów, w ramach jednej lokalizacji jednego gniazda odbywać się będzie do 

czterech pojemników o pojemności 1100 l każdy, umieszczonych na jednej platformie 

podnoszonej hydraulicznie. Na platformie powyżej poziomu wykończenia nawierzchni 

zlokalizowane zostaną cztery kioski wrzutowe, dostosowane i oznaczone względem 

odpowiednich frakcji odpadów. 

Podnoszenie platformy realizowane będzie poprzez zasilanie hydrauliczne podłączane  

z samochodu odbierającego odpady. 
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Wartość projektu oszacowano w wysokości 10.526.000,00 zł przy wnioskowanym 

dofinansowaniu w wysokości 9.999.700,00 zł co stanowi tym razem 95,0% wartości kosztów 

kwalifikowalnych projektu.   

Decyzji dotyczących akceptacji złożonych projektów spodziewamy się na przestrzeni 

najbliższych trzech miesięcy. 

3. Zgodnie z planem budżetu gminy na 2022 roku rozstrzygnięte lub wdrożone zostały 

następujące procedury przetargowe: 

1) rozstrzygnięto postępowanie na likwidację wysokoemisyjnych, indywidualnych źródeł 

ciepła w lokalach komunalnych gminy Prudnik w procedurze „zaprojektuj i wybuduj” na 3 

zadania. W części 2 zawarto umowę z STB Energy Sp. z o.o. 46-081 z Dobrzenia Wielkiego. 

Kwota umowy  238 048,00 zł. W części 1 i 3 postępowanie unieważniono ponieważ cena 

najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na 

sfinansowanie zamówienia i zamawiający nie może zwiększyć tej kwoty do ceny 

najkorzystniejszej oferty. Ogłoszono kolejne postępowanie. Otwarcie ofert odbędzie się 

4.04.2022 r. 

2) rozstrzygnięto przetarg na zakup energii elektrycznej  dla Gminy Prudnik oraz jednostek  

organizacyjnych i spółek gminy. Umowę zawarto z TAURON Sprzedaż Sp. z o. o.  

z Krakowa. Kwota umowy 4 299 645,41 zł. Dla porównania podam, że w przetargu w roku 

2021 kwota umowy wyniosła 2 189 899 zł, a więc w bieżącym budżecie zwiększyliśmy  

środki na zakup energii elektrycznej o blisko  130%. 

3) otwarto oferty przetargu w procedurze europejskiej na wykonanie prac na drzewostanie  

Parku Miejskiego i Cmentarza Komunalnego w Prudniku. Wpłynęło 5 ofert. Trwa procedura 

sprawdzania ofert. 

4) ogłoszono postępowanie na remonty dróg gminnych. Otwarcie ofert odbyło się 16.03.2022 

r. Postępowanie unieważniono ponieważ oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą  

zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia i zamawiający nie może 

zwiększyć tej kwoty do ceny najniższej oferty. Postępowanie zostanie ogłoszone ponownie.   

5) ogłoszono postępowanie na dostawę artykułów spożywczych do Zespołu Szkolno 

Przedszkolnego nr 1 w Prudniku dla 6 części. W dwóch częściach zawarto umowy.  

W 4 częściach postępowanie ogłoszono drugi raz. Otwarcie ofert odbyło się 29.03.2022 r. 

Trwa procedura sprawdzania ofert. 

6) Ogłoszono postępowanie na dostawę artykułów spożywczych do Zespołu Szkół  

w Prudniku dla 7 części. Przetarg rozstrzygnięto. W 5 częściach będzie zawarta umowa.  

W 2 częściach będzie ogłoszone kolejne postępowanie.  

7) ogłoszono postępowanie na remont ogólnodostępnego kompleksu sportowego przy 

Publicznej Szkole Podstawowej nr 3 w Prudniku. Otwarcie ofert odbędzie się 4.04.2022 r. 

8) ogłoszono postępowanie na  modernizację boiska sportowego przy Szkole Podstawowej  

w Łące  Prudnickiej. Otwarcie ofert odbędzie się 7.04.2022 r. 

Jak można zauważyć w przedstawionych rozstrzygnięciach  przetargów, duża część  

z nich została unieważniona ze względu na fakt, że zaplanowana przez nas w budżecie gminy 

kwota na zadanie czy usługę w roku ubiegłym jest zdecydowanie niższa niż złożona oferta. 

Ta sytuacja związana jest z szalejącym wzrostem cen paliw, materiałów, energii, itp. i może 

stanowić zagrożenie dla terminowości realizacji zadań, a być może w niektórych przypadkach  

trzeba będzie przeanalizować priorytety ich realizacji.  

4. 23 marca 2022 r. uczestniczyłem w otwartych konsultacjach w sprawie budowy obwodnicy 

wschodniej Prudnika. Konsultacje odbyły się z udziałem mieszkańców gminy Prudnik  

i Lubrza oraz przedstawicieli Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. W trakcie 

spotkania przedstawione zostały informacje dotyczące rozważanych wariantów przebiegu 

dróg. Mieszkańcy mają możliwość zgłaszania uwag do zaproponowanych przez GDDKiA 

rozwiązań, a przedstawione przez mieszkańców wnioski zostaną poddane szczegółowej 
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analizie i jeśli okażą się zasadne zostaną uwzględnione w dalszych etapach prac projektowych 

Projekt koncepcji programowej obejmuje swoim zakresem wykonanie następujących robót: 

• budowę jednojezdniowej obwodnicy klasy GP, 

• budowę węzła drogowego typu WA trąbka lewa wariant 1 

• budowę węzła drogowego typu WA wariant 3 

• budowę skrzyżowania typu rondo na DK 40 

• budowę skrzyżowań jedno i dwu poziomowych wariant 1,2,3 

• przebudowę istniejących dróg w zakresie kolizji z obwodnicą 

• budowę obiektów inżynierskich w ciągu obwodnicy oraz w ciągu dróg krzyżujących się z 

obwodnicą, 

• budowę przejazdu nad linia PKP nr 137 wariant 1,2,3, 

• budowę przejazdu nad DK 40 wariant 1,2,3 

• zapewnienie pełnej obsługi komunikacyjnej terenów przyległych do projektowanej drogi, 

• wzmocnienie podłoża gruntowego, 

• budowę urządzeń odwadniających oraz odprowadzających wodę, 

• budowę obiektów i urządzeń obsługi uczestników ruchu, 

• budowę utwardzenia terenu na potrzeby utrzymania, 

• budowę Obwodu Drogowego 

• budowę sieci i infrastruktury związanej z drogą, 

• budowę urządzeń bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

• budowę urządzeń ochrony środowiska, 

• przebudowę kolidującej infrastruktury technicznej, 

• usunięcie kolizji z istniejącymi elementami zagospodarowania terenu (m.in. wyburzenia, 

rozbiórki, przywrócenie przyłączy, przeniesienie obiektów podlegających ochronie). 

Harmonogram realizacji inwestycji przewiduje: 

- złożenie wniosku o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach - III kwartał 2022 

r. 

- opracowanie projektu budowlanego i uzyskanie decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej - II kwartał 2026 

- podpisanie umowy na roboty budowlane - IV kwartał 2026 

- zakończenie realizacji inwestycji, oddanie drogi do użytkowania - IV kwartał 2028r.  

Planowane terminy z wyłączeniem spraw środowiskowych przypadające na rok 2022 zależne 

są od pozyskania finansowania na poszczególne etapy realizacji inwestycji. 

W kontekście planowanych zadań w budżecie gminy  w okolicach  i w związku z planowaną 

obwodnicą, chciałbym odbyć odrębne spotkanie z Komisją Gospodarki Komunalnej i 

zainteresowanymi Radnymi.  

5. 23 marca spotkałem się z przedstawicielami prudnickiego biznesu. W trakcie spotkania 

przedstawiłem działania gminy związane z pomocą przekazywaną przez Gminę do miasta 

partnerskiego Nadwórna oraz sytuacją osób z Ukrainy, które wybrały Prudnik jako miejsce 

pobytu w czasie tej wojny. Podziękowałem również przedstawicielom firm, które wspólnie z 

gminą podejmują działania na rzecz uchodźców i pomoc Ukrainie. W trakcie spotkania 

zostały poruszone również bardzo istotne problemy związane z funkcjonowaniem biznesu  

w kontekście powstałej galerii handlowej na terenie Gminy Lubrza. Chciałbym, aby sprawie 

tej poświęcić jedno z najbliższych posiedzeń Komisji Budżetu Rady Miejskiej.    

6. W piątek, 25 marca wziąłem udział w uroczystej gali z okazji 15-lecia Polskiej Krajowej 

Sieci Miast Cittaslow w Lubawie. Z okazji jubileuszu spotkali się członkowie Cittaslow 

Polska, przyjaciele i założyciele sieci "miast dobrego życia" w Polsce.  

W ramach świętowania jubileuszowego roku "miasta dobrego życia" przygotowały szereg 

wydarzeń, które mają uczcić rocznicę i realizować idee Cittaslow w praktyce. Obchody 

potrwają do przełomu września i października. 
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Wśród ponad dwudziestu punktów kalendarza wydarzeń kilka zwraca szczególną uwagę. 

Należy do nich Półmaraton Ślimaka ze startem w Górowie Iławeckim i metą w Lidzbarku 

Warmińskim (14-15 maja). Okazją do szczególnie hucznego świętowania będzie coroczny 

Festiwal Miast Cittaslow, który tym razem odbędzie się w Prudniku (3-5 czerwca). 

Miłośników aktywnej rekreacji zapewne zainteresuje Finał Festiwalu Rowerowego Miast 

Cittaslow  

w Pasymiu (30-31 lipca) oraz rajd rowerowy na otwarcie południowego odcinka Łynostrady 

(Olsztyn – Dobrzyń – Nidzica) na początku maja. 

Miasta należące do sieci prowadzą działania na rzecz zrównoważonego rozwoju, lokalności i 

zachowania niepowtarzalnego charakteru przestrzeni miejskiej. Kultywują bogate tradycje i 

dziedzictwo kulinarne, dbają o zabytki, rewitalizując je i organizując w nich życie kulturalne. 

7. W minionym okresie Agencja Sportu i Promocji zrealizowała następujące wydarzenia 

sportowo – rekreacyjne: 

- w  niedzielę 6 marca zorganizowano lokalną edycję Biegu Pamięci Żołnierzy Wyklętych 

„Tropem Wilczym”. Bieg miał na celu uczczenie pamięci żołnierzy polskiego podziemia 

antykomunistycznego, działającego w latach 1944 – 1963, w obrębie przedwojennych granic 

RP. 

Akcja - inicjowana przez Fundację Wolność i Demokracja - ma charakter ogólnopolski. 

Podczas tegorocznej, jubileuszowej, dziesiątej już edycji, „Biegi Pamięci Żołnierzy 

Wyklętych - Tropem Wilczym” odbywały się w ponad tysiącu miejsc w całym kraju i za 

granicą, w tym po raz kolejny także w naszym mieście. 

Miejscem wydarzenia, organizowanego przez Agencję Sportu i Promocji w Prudniku, były - 

podobnie, jak w latach poprzednich - tereny wokół Sanktuarium Św. Józefa oraz 

Prudnickiego Lasu. Biegano na dwóch dystansach: 1963 m i 5 km. 

- jedną z cyklicznych propozycji propagujących aktywny styl życia i podnoszenie sprawności 

fizycznej mieszkańców, jest Maraton Fitness. Impreza na stałe wpisała się do kalendarza 

wydarzeń ASiP i jest organizowana co najmniej dwa razy w roku.  Po raz kolejny miłośnicy 

fitness spotkali się w sobotę, 12 marca 2022 r., w hali Kompleksu Sportowego „Sójka”. 

Wydarzenie przyciągnęło liczną, kilkudziesięcioosobową grupę entuzjastów ćwiczeń 

fizycznych. Maraton Fitness jest współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa „Przekraczamy granice” – w 

ramach projektu „Sportowe pogranicze 2”. 

- zakończyły się rozgrywki Prudnickiej Ligi Halowej Piłki Nożnej sezonu 2022, które trwały 

od 23 stycznia do połowy marca br. 

W sezonie 2022 w zmaganiach uczestniczyło siedem drużyn. Mecze ligowe odbywały się w 

kolejne niedziele, w hali Kompleksu Sportowego „SÓJKA”, przy ul. Podgórnej 7. 

- w sobotę 19 marca 2022 r. na krytej pływalni Kompleksu Sportowego „Sójka” odbyła się 

VII edycja Ogólnopolskiego Nocnego Maratonu Pływackiego „OTYLIADA”. Ogólnopolski 

maraton pływacki odbywał się równolegle w kilkudziesięciu miejscach w całym kraju. 

Rywalizowano również na pływalni w prudnickim Kompleksie Sportowym „Sójka”, gdzie do 

zawodów przystąpiło 14 osób. Zawodnicy wspólnie pokonali dystans 133 kilometrów i 950 

metrów. 

- IV Międzynarodowe Mistrzostwa Polski w Półmaratonie Górskim Nordic Walking oraz IV 

Rajd Górski Nordic Walking o Puchar Burmistrza Prudnika  odbyły się w sobotę 26 marca br. 

i było organizowane przez prudnickie Stowarzyszenie Wesoły Borsuk Team i Gminę Prudnik, 

przy wsparciu Agencji Sportu i Promocji w Prudniku. Na listach startowych znalazło się 

ponad 200 zawodników, z Polski, Czech, Słowacji i Niemiec. 

8. Mogę stwierdzić, że w dniu dzisiejszym, Rada Miejska jako pierwsza zapozna się z 

informacją, która zapadła kilkadziesiąt minut wcześniej. Otóż informuję, że komisja 

konkursowa prowadząca nabór na stanowisko Dyrektora Muzeum Ziemi Prudnickiej w dniu 
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dzisiejszym zakończyła swoje prace i wybrała na to stanowisko pana Marcina Husaka - 

Prudniczanina, pasjonata i miłośnika naszego miasta i jego historii. Kandydat przedstawił 

Komisji koncepcję funkcjonowania Muzeum, która znalazła jej uznanie i oczywiście moje. 

Pan Marcin Husak ma przed sobą siedmioletnią kadencję Dyrektora i nie lada wyzwanie, 

jakie stawia przed nim praca w Muzeum. Myślę, że będę wyrazicielem nas wszystkich, 

życząc nowemu Dyrektorowi wielu sukcesów. 

Pan Marcin Husak rozpocznie pracę w Muzeum Ziemi Prudnickiej od dnia 1 maja 2022 r.   

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść 

do przedstawionej informacji? 

Radna Ludmiła Lisowska dołączyła do podziękowań dla wszystkich mieszkańców gminy za 

okazanie ogromnego serca dla uchodźców z Ukrainy. Podziękowała również za koordynacje 

wszelkich działań burmistrzom oraz dyrektorem gminnych jednostek organizacyjnych gminy.  

Radna zaproponowała również, aby osoby chętne włączyły się w nauczanie osób z Ukrainy 

języka polskiego. Wyraziła zdanie, ze zwróci się do burmistrza z prośbą o znalezienie 

miejsca, gdzie można będzie zorganizować wspomnianą naukę dla potrzebujących osób  

w różnym wieku. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka podziękował za miłe słowa. Oznajmił, że wszyscy 

zaangażowali się w pomoc całym sercem, jednak trzeba podchodzić do wielu rzeczy  

z „chłodną głową” i mieć świadomość tego, że  pomoc będzie musiała być długoterminowa  

i nie skończy się po tygodniu czy dwóch.  Jarosław Szóstka podziękował osobom 

włączającym się w pomoc dla Ukrainy, w szczególności dla pracowników Gminnego 

Centrum Reagowania i Porządku Publicznego, którzy to całą koordynacje związaną z pomocą 

wzięli na siebie.  Odnośnie nauki języka Wiceburmistrz oznajmił, że taka inicjatywa działa 

już w szkole, nie tylko dla dzieci, ale również dla dorosłych, jednak propozycja radnej jest 

cenną inicjatywą i oczywiście jeśli znajdą się ochotnicy to z ramienia urzędu nastąpi 

koordynacja takiej działalności.    

 Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień oznajmiła, że w obecnej sytuacji każdy obywatel może 

czuć się zaniepokojony myślą o tym, że w Prudniku nie ma schronu. W momencie kiedy 

rozdziela się pieniądze z Polskiego Ładu na rzeczy potrzebne i konieczne, czy nie należałoby 

pomyśleć o przygotowaniu projektu i starać się pozyskać środki właśnie na ten cel? Radna 

dodała, że będzie wracać do tego tematu obsesyjnie, ponieważ czuje się zobowiązane wobec 

mieszkańców po przeprowadzonych z nimi rozmowami. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka podziękował za wywołanie tego tematu, jednak poprosił, 

aby mieć na uwadze fakt, że zapewne sytuacją na Ukrainie zostali zaskoczeni specjaliści  

z dziedziny wojskowości, którzy nie przewidywali takiego ruchu federacji rosyjskiej, tak 

samo i tu nikt nie spodziewał się takiego rozwoju sytuacji, a wnioski, które składane były do 

Polskiego Ładu  były przygotowywane dużo wcześniej. Tak samo jak i tworzona strategia  

w sposób marginalny obejmuje kwestie związane z obronnością ludności cywilnej. 

Wiceburmistrz oznajmił, że należy zrewidować nieco podejście, jednak bez wsparcia 

centralnego będzie ciężko. Należy dać czas na to, aby strona rządowo zdążyła przygotować 

odpowiednie programy. Jarosław Szóstka poprosił, aby w razie rozmów z mieszkańcami, 

którzy są zaniepokojeni – uspokajać ich. Zapewnił też, że strategicznie będą o tym myśleć. 

Radny Stanisław Mięczakowski doprecyzował informację Burmistrza odnośnie przyjętych 

do szkól dzieci z Ukrainy. Oznajmił, że szkoła stowarzyszeniowa w Łące Prudnickiej również 

przyjęła takie dziecko, co nie jest ujęte w informacji. Odnośnie złożonych podziękować radny 

zauważył, że takowe należą się również druhom z Ochotniczych Straży Pożarnych, którzy 

włączyli się w działania pomocowe.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że faktycznie Ochotnicze Straże Pożarne  

w sposób bardzo mocny angażują się w pomoc. 
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Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur odniósł się do informacji dotyczącej 

Selektywnego Punktu Zbiorki Odpadów Komunalnych. Zapytał czy na bazie tak szerokiego 

planu jaki został przedstawiony i jaki ma być w przyszłości realizowany Gmina Prudnik  

w porozumieniu z ZUK jest w stanie podołać z tą ilością pracowników, czy może konieczne 

będzie zwiększenie zatrudniania lub też przebranżowienie pracowników. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformował, że projekt, który został złożony do 

Polskiego Ładu zakłada przeniesienie PSZOK obok obecnej.  W kwestii obsługi nic się nie 

zmieni, natomiast stacja przeładunkowa pozwoli zaoszczędzić czas, który jest przeznaczany 

na przejazd kontenerów do Domaszkowic. Koniecznym będzie zakup nowego samochodu  

z większą ładownością, który będzie dostarczał sprasowane odpady w momencie, gdy cały 

kontener się zapełni. 

Radny Ryszard Czeczel odnosząc się do wypowiedzi Zofii Zeprzałka – Krzemień oznajmił, 

że dwa schrony znajdują się w pobliżu dworca kolejowego na terenie ogrodów działkowych.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

 

3. Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. jednostek podległych 

gminie: 
1) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Prudniku (druk nr 1051) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na posiedzeniu sesji Dyrektora Środowiskowego Domu Samopomocy w Prudniku 

Tadeusza Piątkowskiego. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos 

w sprawie przedłożonego druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała informację druk nr 1051 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Prudniku (druk nr 1051).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca Rady podziękowała za wkład włożony w wykonywaną pracę.  

 

2) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku wraz ze sprawozdaniem z realizacji zadań zawartych w Gminnym 

Programie Wspierania Rodziny dla Gminy Prudnik (druk nr 1052 i 1052a) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na posiedzeniu sesji Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku Ewę 
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Pawlinów. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

przedłożonego druku? 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień odniosła się do spraw mieszkaniowych. Poprosiła, aby 

wyjaśnić możliwość otrzymanie mieszkania do remontu z zasobów komunalnych. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka wyjaśnił, że  w ramach informatora przekazywanego do 

lokalnych mediów wyjaśnione zostanie jak wszystko wygląda krok po kroku, jakie są 

wymagania stawiane przed mieszkańcami, aby starać się o taką czy inną formę najmu. Jeśli 

ktoś ma pytania to na wszystkie odpowiedzi można znaleźć przede wszystkim w ZUK, ale 

również w UM Prudnik. W kwestii zasiłków mieszkaniowych wszelką pomoc informacyjną 

można otrzymać w OPS. Wiceburmistrz przedstawił procedury związane ze staraniem się  

o mieszkanie do remontu.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała informację druk nr 1052 oraz 1052 a pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Prudniku wraz ze sprawozdaniem z realizacji zadań zawartych w Gminnym Programie 

Wspierania Rodziny dla Gminy Prudnik (druk nr 1052 i 1052a).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca Rady podziękowała za wkład włożony w wykonywaną pracę.  

 

3) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

"Dąbrówka" w Prudniku (druk nr 1053) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na posiedzeniu sesji Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego "Dąbrówka"  

w Prudniku Barbarę Starzyk. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać 

głos w sprawie przedłożonego druku? 

Radna Zofia Zeprzała- Krzemień poprosiła, aby wobec 10-lecia działalności schronisk 

Dyrektor przedstawiła największe sukcesy w pracy schronisk. 

Dyrektor Szkolnych Schronisk Młodzieżowych Barbara Starzyk  oznajmiła, że 1 kwietnia 

minie 10 lat „od drzwi” otwartych schronisk i przyjęcia pod swój dach pierwszych gości. 

Działalność oficjalna rozpoczęła się wcześniej, bo pierwszego lutego. Dla pracowników 

największą satysfakcją jest praca w jednostce, która od początku borykała się z trudnościami 

z działalnością. W pierwszej fazie schroniska spotykały się z różną opinią. Postrzegane były 

jako konkurencja dla hoteli, chociaż faktycznie wcale tak nie było. Schronisko ma jasno 

określoną w statucie działalność. Jego rolą jest nie tylko udostępnianie miejsc noclegowych 

turystom, ale również służy jako schronienie w sytuacjach kryzysowych, co pokazuje 

chociażby obecna sytuacja związana z wojną na Ukrainie. Przy Schronisku prowadzony jest 
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również punkt informacji turystycznej, gdzie każdy zainteresowany otrzyma wyczerpujące 

informacje. Dyrektor pochwaliła również swoich pracowników za oddanie na rzecz schronisk 

i odwiedzających je gości. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała informację druk nr 1053 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

"Dąbrówka" w Prudniku z filią "U króla Gór Opawskich" w Wieszczynie (druk nr 1053).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

4) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 1054) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na posiedzeniu sesji Dyrektor Agencji Sportu i Promocji w Prudniku Małgorzatę 

Halek. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

przedłożonego druku? 

Radna Zofia Zeprzała- Krzemień poprosiła o przedstawienie zamierzeń związanych  

z planowaną organizacją Dni Prudnika wraz ze świętem Cittaslow. 

Dyrektor Małgorzata Halek poinformowała, że w dnia 3-5 czerwca odbędą się Dni 

Prudnika, podczas których przez Prudnicki Ośrodek Kultury zorganizowane będą koncerty. 

Agencja Promocji zaangażowana będzie w organizację Wystawy twórców Ludowych. W tym 

samym czasie zorganizowany zostanie festiwal miast Cittaslow. Do Prudnika znajdą 

przedstawiciele 35 miast południa Polski, aby właśnie tutaj świętować 15 lecie miast 

Cittaslow. W dalszej części wypowiedzi dyrektor poinformowała jak zostanie zorganizowany 

teren wystawowy.  

Radny Tomasz Wisła pogratulował Dyrektor Małgorzacie Halek umiejętnego prowadzenia 

tak dużą jednostką.  

Dyrektor Małgorzata Halek podziękowała za miłe słowa.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała informację druk nr 1054 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 1054).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 
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Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

/Przewodnicząca ogłosiła przerwę/ 

/Po przerwie/ 

 

4. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 

1055) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że po przedstawione informacji Burmistrza ma 

dodatkowe refleksje dotyczące budżetu. Zapytał czy w związku ze wzrostem obsługi kredytu 

nie należałoby poddać budżetu pod analizę? Wiele inwestycji, na które przeznaczone były 

środki i na które ogłoszono przetargi został nierozstrzygniętych ze względu na wyższe oferty, 

niż wysokość środków przeznaczonych na ten cel. Radny zasugerował, że analiza powinna 

zostać przeprowadzona pod kątem tego, aby określić zadania priorytetowe. Drugim 

niepokojącym aspektem jest fakt zmniejszania środków na oświatę. Radny zapytał czy gmina 

może zapełnić luki finansowe z innych źródeł? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka odnosząc się do pytania oznajmił, że część przetargów nie 

udało się rozstrzygnąć ze względu na problemu po stronie wykonawców, którzy w tej chwili 

mają dość spory problem w ocenieniu realnych kosztów. W dalszej części Wiceburmistrz 

oznajmił, że w  wersji pesymistycznej może okazać się, że nie da się zrealizować całego planu 

inwestycyjnego, gdyż może zabraknąć na to środków. Odnośnie oświaty i zmniejszeniu 

subwencji na naukę języka niemieckiego Wiceburmistrz oznajmił, że jest to decyzja 

Ministerstwa po przegłosowaniu poprawki do budżetu państwa. Zmniejszenie subwencji 

obowiązywać będzie od września. Wiceburmistrz oznajmił, że były wstępne rozmowy  

z dyrekcją szkoły stowarzyszeniowej w Łące Prudnickiej i dobrze byłoby gdyby i radni 

zapoznali się z sytuacją oraz z tym jak dyrekcja szkoły chce sobie w problemem poradzić.  

Radny Zygmunt Trojniak raz jeszcze poruszył kwestie wzrostu obsługi kredytu. Zauważył, 

że planowany deficyt się zwiększył. Zapytał na ile gmina przygotowana jest finansowo? 

Przypomniał, że w grudniu deficyt planowany był na poziomie 14 mln, natomiast już w lutym 

wzrósł on do 17 400 000 zł.  

Skarbnik Gminy Wioleta Zator odnośnie planowanego zwiększenia deficytu z 14 mln do 

17 mln złotych oznajmiła, że dotyczy on rozliczenia nadwyżki z poprzedniego roku. Jest to 

nadwyżka, która pozostała z różnych dochodów. Nadwyżka ta przechodzi na kolejny rok jako 

przychód, dlatego suma deficytu zwiększyła się o te 4 mln złotych. Wpływ na to ma 

rozliczenie nadwyżki jaka pozostała.  W kwestii zabezpieczenia odsetek Skarbnik 

powiedziała, że wiadomym jest jak rosną stopy procentowe, przedstawiła również pomysł na 

zabezpieczenie środków na ich spłatę.  

Po zakończonej dyskusji Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1055 pod 

głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1055).  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/971/2022 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2022 rok została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 7/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1056) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1056 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1056).  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/972/2022 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 została 

przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 8/ 

 

 

 



17 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

1057) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1057 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1057).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/973/2022 w sprawie zbycia nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 9/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 

1058) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1058 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 1058).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/974/2022 w sprawie zbycia nieruchomości 

gruntowej zabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 10/ 
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3) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

1059) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1059 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1059).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/975/2022 w sprawie zbycia nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 11/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk 

nr 1060) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Głos zabrał radny Stanisław Mięczakowski. Zapytał czy jest już ustalona stawka jednego 

ara jeśli chodzi o sprzedaż działki w Łące Prudnickiej? 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik oznajmiła, że w chwili obecnej jest po 

podziale geodezyjnym, przygotowane są uchwały na sprzedaż nieruchomości, natomiast 

wycena nieruchomości będzie następnym etapem.  

Radny Stanisław Mięczakowski dopytał czy w takiej sytuacji w chwili obecnej rada nie ma 

wpływu na wysokość ceny? 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik wyjaśniła, że wartość zawsze ustala 

biegły rzeczoznawca i na tej podstawie zostaje ustalona cena, która w pierwszym etapie nie 

może być niższa niż ta ustalona przez rzeczoznawcę.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1060 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

1060).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/976/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 12/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk 

nr 1061) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1061 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

1061).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/977/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 13/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 

1062) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1062 pod 

głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 

1062).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/978/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej zabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 14/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1063) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1063 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1063).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/979/2022 w sprawie obciążenia 

nieruchomości gruntowej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1064) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1064 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1064).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/980/2022 w sprawie obciążenia 

nieruchomości gruntowej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1065) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1065 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1065).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/981/2022 w sprawie obciążenia 

nieruchomości gruntowej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1066) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1066 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1066).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/982/2022 w sprawie obciążenia 

nieruchomości gruntowej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1067) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1067 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1067).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/983/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 19/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1068) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1068 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1068).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/984/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1069) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1069 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1069).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/985/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1070) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1070 pod 

głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1070).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/986/2022 została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 22/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1071) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1071 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1071).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/987/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Prudnik na rok 2022 

(druk nr 1072) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1072 pod 

głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Prudnik na rok 2022 

(druk nr 1072).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LX/988/2022 w sprawie uchwalenia Gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Prudnik na rok 2022 została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Zakładowi Usług 

Komunalnych w Prudniku jednoosobowej Spółce Gminy Prudnik z o.o. zadań własnych 

Gminy Prudnik (druk nr 1073) 

O głos poprosił radny Zbigniew Kosiński. Zapytał czy podjęcie uchwały łączy się ze zmianą 

funkcjonowania spółki? Co jej podjęcie ma spowodować, czy też usprawnić? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że uchwała ma usprawnić i zmienić sposób 

zarządzania zasobem mieszkaniowym i ujednolicić umowy podpisywane z Zakładem Usług 

Komunalnych. ZUK jako zarządzający potrzebuje takiego zapisu w swoim statucie, że będzie 

mógł wykonywać wszelkiego rodzaju remonty i zostaje to powierzone działaniom spółki. 

Uchwała ma na celu uporządkowanie wszelkich zapisów prawnych. 

Radny Zbigniew Kosiński dopytał czy płatności za czynsz nadal będę regulowane w ZUK 

czy przejmie je gmina? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że plan zakłada, iż opłaty z czynszu trafią do 

budżetu gminy, ich rozliczaniem i ewentualną windykacją będzie zajmował się wydział 

finansowy, natomiast na bazie odrębnych usług Gmina będzie płacić ZUK-owi za zarządzanie  

oraz za remonty i usuwanie awarii. Taki krok podyktowany jest chęcią większej kontroli nad 

zasobem gminnym. 

Radny Zbigniew Kosiński stwierdził, że skoro wpływ z czynszu ma wpływać do budżetu to 

wówczas automatycznie pojawi się w nim dodatkowy punkt. Czyli automatycznie zwiększy 

to budżet gminy? 

Skarbnik Wiolet Zator wyjaśniła, zmienią się zarówno dochody jak i wydatki.  

Radny Zygmunt Bochenek zapytał co z punktem kasowym znajdującym się w ZBK? Czy 

zostanie zamknięta czy będzie czynna? Wiele starszych osób tylko tam płaci za czynsz. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że na chwilę obecną trudno mu mówić  

o rzeczach technicznych, jednak zapewnił, że dołoży starań, aby wszelkie zmiany nie odbiły 

się na jakości świadczonych usług. Wszelkie uwagi mieszkańców na pewno będą brane pod 

uwagę. Jeśli czynsze przejdą do Urzędu to zapewne płatności również będzie można dokonać 

w kasie Urzędu.  
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Radny Zygmunt Bochenek stwierdził, że przez wygaszanie stanowisk zwiększa się 

bezrobocie na terenie gminy. Likwidując stanowiska kasowe pozbywamy kogoś miejsca 

pracy. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka powtórzył, że w kwestiach technicznych nie 

przeprowadzano jeszcze analiz. Nie wiadomo też, czy jedna osoba zatrudniona w Urzędzie 

podoła zwiększonemu zakresowi obowiązków.  Wiceburmistrz podkreślił, że zależy na tym, 

aby zmiany były przeprowadzane w sposób ewolucyjny, nie rewolucyjny. 

Radny Zygmunt Trojniak wyraził zdanie, że nie zrozumiałym dla niego jest to, aby gmina 

pobierała opłaty z tytułu czynszu jeśli ma płacić ZUK-owi za zadanie powierzone polegające 

na zarządzaniu nieruchomościami. Zdaniem radnego zarządca powinien zajmować się 

wszystkim począwszy od prowadzenia kartotek, pobierania opłat jak i remontów. Powtórzył, 

że jego zdaniem od początku do końca zajmować powinien się tym zarządca. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że po stronie zarządcy będzie pobieranie opłat 

za media, rozliczanie poszczególnych lokali i budynków, jednak finalnie te pieniądze trafią do 

budżetu gminy. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał na jakiej podstawie pieniądze mają trafiać do budżetu 

gminy? Skoro lokator zapłaci za wodę to następnie zarządca czyli ZUK płaci ZWiK-owi za 

dostarczone media. W tym przypadku z jakiego tytułu trafią środki do gminy? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że środki do gminy trafią z określonej umowy 

pomiędzy gminą, a najemcą. Takie rozwiązania istnieją, przeprowadzane są analizy i jeśli 

będą one wprowadzane w życie wówczas stosowne przepisy zostaną radnym przedstawione. 

Nie jest to rozwiązanie autorskie wymyślone w tutejszym urzędzie tylko rozwiązanie, które 

funkcjonuje w innych jst.  

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, ze dlatego dopytuje, iż dla niego dany zarządca 

wykonuje wszystkie czynności: od ustalenia opłat za lokale mieszkalne, po ich 

egzekwowanie, rozliczanie się z mieszkańcami, z mediów i innych czynników związanych  

z prowadzeniem tej działalności. Dlatego raz jeszcze powtórzył, że nie rozumie na jakiej 

zasadzie gmina będzie płacić ZUK-owi za zarządzanie substancją mieszkaniową. 

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła, że Gmina będzie płacić kwotę skalkulowaną za 

zarządzanie. 

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że rozumie zasadność opłacania ZUK-u za usługę 

zarządzania, jednak zapytał jaka kwota ma wpływać do budżetu Gminy. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy Marek Radom. Oznajmił, że na dzień dzisiejszy 

Gmina Prudnik ma podpisane z ZUK dwie umowy. Jedna to jest umowa o zarząd, druga to 

umowa o użytkowanie. Jeżeli chodzi o umowę użytkowania to wszystkie nieruchomości 

komunalne, które ZUK otrzymał w użytkowanie z tego tytułu pobiera pożytki. Czyli 

wszystkie czynsze wpływają do ZUK. Jest to swojego rodzaju ograniczone prawo rzeczowe, 

które ZUK posiada. W kwestii umowy za zarząd gmina płaci ZUK-owi za zarząd, czyli 

wszystkie czynności, które ZUK wykonuje w imieniu gminy. Jest to zarząd wynikający  

z kodeksu cywilnego. Środki, które są z tytułu czynszów w tych nieruchomościach za zarząd 

wpływają z kolei do gminy. W dalszej części wypowiedzi Sekretarz oznajmił, że w połowie 

roku planowanie jest wprowadzenie zmian, że podstawową umową będzie umowa  

o zarządzanie. Z tytułu zarządzania spółka będzie otrzymywała wynagrodzenie, które będzie 

wynagrodzeniem za administrowanie nieruchomościami. W ramach zarządzania znajdzie się 

również analiza potrzeb remontowych. Dodatkowym elementem jest wprowadzenie poprzez 

dzisiejszy projekt uchwały remontów oraz modernizacji wykonywanych przez Zakład Usług 

Komunalnych. Tak naprawdę nie zmienia się zakres wykowywanych czynności – inaczej 

skierowany jest strumień pieniądza. Najpierw pieniądze w postaci czynszów będą trafiały do 

gminy, gmina będzie płacić za wszystkie media, za zarząd, a w efekcie środki, które 

pozostaną będą przeznaczane na remonty.  
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Między radnym Zygmuntem Trojniakiem a Sekretarzem Gminy Markiem Radomem 

wywiązała się dalsza dyskusja w temacie.   

Po zakończonej dyskusji oraz wątpliwościach, które wywołała ona u radnych Wiceburmistrz 

Jarosław Szóstka złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad omawianego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała wniosek pod glosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o wycofanie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Zakładowi 

Usług Komunalnych w Prudniku jednoosobowej Spółce Gminy Prudnik z o.o. zadań 

własnych Gminy Prudnik .  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania uchwała została zdjęta z porządku obrad.  
 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych (druk nr 1074) 

Przewodnicząca Rady przypomniała, że projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad.  

 

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1075) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała, że jest obecny na posiedzeniu 

Dyrektor Techniczny Adam Szczepański.  

Wiceburmistrz dodał, że jeśli będą jakieś wątpliwości to możliwe jest również połączenie się 

z Prezesem ZWiK Pawłem Kaweckim.  

Radny Jacek Urbański w kwestii omawianego projektu uchwały przypomniał, że projekt ten 

został zdjęty z porządku obrad poprzedniej sesji. Różne były głosy w tym temacie, jednak 

jeden był zasadniczy, a mianowicie radni zażądali, aby przedstawiona została kalkulacja, jeśli 

chodzi o wysokość tej ceny. Dołączone uzasadnienie nie tłumaczy wprost podwyżki. 

Kontynuując radny stwierdził, że jeśli prezes wystąpił do radnych z konkretną kwotą to siłą 

rzeczy musiał wykonać wcześniej jakąś kalkulację.  Radny dodał, że zgodnie  

z rozporządzeniem radni  muszą dostać materiały do sesji na 7 dni przed planowanym 

posiedzeniem. Od poprzedniej sesji minął miesiąc czasu, a dopiero dziś do materiałów 

dostarczona została kalkulacja. Radny wyraził niezrozumienie, że w przeciągu miesiąca 

prezes nie przedstawił tak istotnej informacji. Ponadto przez 10 lat nie było podwyżek, a teraz 

nagle tak duży skok kwoty. Radny oznajmił, że zastanawiają go przeprowadzone kontrole 

przez Straż Miejską. Kontrole przeprowadzane są raz na około 2 lata i z tego, co radny się 

orientuje mandatów było bardzo dużo. Radny oznajmił, że z jego informacji wynika, że około 

80% osób kontrolowanych zapłaciło mandaty. Jeżeli stawka za wywóz nieczystości jest taka 

jaka jest i ktoś nie jest w stanie wykazać odpowiedniego odprowadzania tych ścieków i płaci 

karę 100 złotych to nic tylko tak dalej. Kontynuując wypowiedź radny wyraził zdanie, że tak 
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duża podwyżka uderzy tylko i wyłącznie w tych, którzy uczciwie dokonują płatności za 

wywóz nieczystości. Zapytał czy ci, którzy uczciwie płacą za ścieki mają ponosić wyższe 

koszty dlatego, że być może system jest niewłaściwy? Radny wyraził zdanie, że podwyżka 

może spowodować to, że uczciwie płacący przestaną być uczciwi. Kontynuując stwierdził, że 

jeżeli ZWiK jest w stanie kontrolować zużycie wody to nie rozumie dlaczego nie jest w stanie 

kontrolować tego, skąd bierze się różnica pomiędzy zużytą wodą, a tym, co jest 

odprowadzane jako ścieki. Wiadomo, że część wody używanej jest w ogrodach do 

podlewania, jednak wówczas każdy powinien zamontować podliczniki i będzie wiadomo do 

jakich celów woda ta jest zużywana. W swojej wypowiedzi radny podkreślił, że ZWiK jest  

w stanie kontrolować ilość odbieranych ścieków, a tak znacząca podwyżka uderza głównie  

w uczciwych ludzi. Ponadto poprosił o to, aby  radnych traktować poważnie i potrzebne 

materiały przekazywać w terminie 7 dni przed sesją. Wyraził zdanie, że i ta uchwała powinna 

zostać zdjęta z porządku obrad – nie z winy radnych, a z powodu braku odpowiednich 

materiałów do jej procedowania. Zgłosił wniosek formalny o zdjęcie projektu uchwały  

z porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur dodał, że w dołączonej tabeli nie ma informacji 

na temat tego ile osób faktyczne jest kontrolowanych, ile płaci i jakie są to konkretnie kwoty.  

Radny Zygmunt Bochenek poparł wniosek radnego Jacka Urbańskiego. 

Po zakończonej dyskusji Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poddała wniosek po 

głosowanie.   

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1075).  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad.  

Przewodnicząca rady zapytała radnych czy życzą sobie, aby połączyć się z Prezesem ZWiK 

Pawłem Kaweckim? 

Radni nie wyrazili takiej woli. Wobec tego Przewodnicząca poprosiła o przygotowanie 

wyczerpujących informacji na kolejne komisje.   

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
Przewodnicząca oznajmiła, że w programie esesja zamieszczone zostały odpowiedzi na 

interpelacje radnych. Kolejno: 

1) 14/2022 interpelacja radnej Urszuli Rzepiela dotycząca rzeźby u zbiegu ulic Sobieskiego  

i Batorego w Prudniku 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 
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2) 16/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie przeglądu i udrożnienia rowu 

oraz przepustów w Łące Prudnickiej na ul. Jana Pawła II przy posesji 39 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

3) 17/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie przeglądu rzeki Prudnik  

w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

4) 18/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie naprawy drogi gminnej  

ul. Działkowej w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

5) 19/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie naprawy drogi gminnej z Łąki 

Prudnickiej w kierunku Szybowic 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

6) 20/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie stanu drogi wewnętrznej  

w Czyżowicach w kierunku lasu Czyżowice – Prężyna 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

7) 21/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara dotycząca morfologii wywozu śmieci 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 31 do protokołu/ 

8) 23/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie remontu drogi w miejscowości 

Mieszkowice 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 

9) 24/2022 interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie wykonania prac mających na 

celu poprawę stanu technicznego tablicy upamiętniającej budowę Kościoła Ewangelickiego 

na skrzyżowaniu ulic Armii Krajowej i Gimnazjalnej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

10) 25/2022 interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie podjętych kroków dotyczących 

montażu monitoringu przy znajdującym się w kwadracie ulic Szkolnej, Młyńskiej, Armii 

Krajowej i Traugutta placu zabaw, boisku sportowym oraz gnieździe z pojemnikami na 

odpady 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

11) 26/2022 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie pilnego remontu  

i modernizacji placów zabaw dla dzieci przy Publicznym Przedszkolu nr 1 w Prudniku oraz 

Publicznym Przedszkolu nr 4 w Prudniku 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

12) 27/2022 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie wprowadzenia ograniczenia 

prędkości na drodze głównej przy wyjeździe z Centrum Handlowego "Premium Park" w 

Lubrzy 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

13) 28/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania 

zabezpieczenia skarpy od skrajni drogi gminnej w Moszczance przy cmentarzu 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

14) 29/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania 

naprawy pobocza i uzupełnienia ubytków wzdłuż ul. Zamkowej w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 

15) 30/2022 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie naprawy wieży widokowej na 

Koziej Górze 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 39 do protokołu/ 

16) 31/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie naprawy drogi 

prowadzącej z parkingu Urzędu Miejskiego w kierunku parku 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 40 do protokołu/ 
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17) 32/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie przeprowadzenia akcji 

informacyjnej "Posprzątaj po swoim psie" 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 41 do protokołu/ 

18) 33/2022 interpelacja radnego Jacka Urbańskiego w sprawie zadania publicznego Gminy 

Prudnik z zakresu wpierania i upowszechniania kultury fizycznej oraz działalności na rzecz 

osób w wieku emerytalnym 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 42 do protokołu/ 

19) 34/2022 interpelacja radnego Jacka Urbańskiego w sprawie przebudowy dróg ul. 

Ogrodowej, Chrobrego i Kochanowskiego w Prudniku 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 43 do protokołu/ 

20) 35/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania 

dokumentacji technicznej rozbudowy sieci kanalizacyjnej w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 44 do protokołu/ 

21) 37/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania prac 

melioracyjnych na odcinku tzw. Potoku Dębowieckiego w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 45 do protokołu/ 

22) 38/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie postawienia dwóch 

toalet przenośnych typu TOI TOI przy tymczasowym przystanku autobusowym wzdłuż Placu 

Wolności. 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 46 do protokołu/ 

 

Radny Stanisław Mięczakowski odniósł się do odpowiedzi na złożoną interpelację  

w sprawie wykonania dokumentacji technicznej rozbudowy sieci kanalizacyjnej w Łące 

Prudnickiej. Wyraził zdanie, że trochę nie na miejscu jest tłumaczenie niemożności 

wykonania inwestycji, o której mowa w interpelacji ze względów finansowych, w momencie 

gdy do planu wieloletniego rozbudowy urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych chce się 

wprowadzić zadanie wielomilionowe polegające na pociągnięciu sieci do miejscowości 

Czyżowice.  

 

8. Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że interpelacje można składać bezpośrednio do Biura 

Rady bądź na ręce Przewodniczącej. 

 

9. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Radny Jacek Urbański podziękował za otrzymane książki. 

Przewodnicząca Rady przypomniała o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur złożył najlepsze życzenia z okazji nadchodzących 

Świąt Wielkanocnych. 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LX Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 
 

Alicja Isalska 
 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


